
Felles styremøte 25.01.2022 – Røros og Glåmos skytterlag 
 

Tilstede fra Røros skytterlag: 

Kristoffer Kojedal 

Odd Arild Haugvold 

Ingvar Estenstad 

Hans Runar Kojedal 

Fra Glåmos skytterlag stilte:  

Andreas Øiseth  

Stein Sandnes  

Åge Sandnes 

Tond Erlien  

Ove Brattås 

Dag Inge Tørresvold 

Forfall: 

Erland Haugen 

Arne Kuraas  

Glåmos: 

Viggo Erlien 

 

Grunneieravtaler Orven: 

Trond Erlien har vært i kontakt med grunneiere ved skytebanen på Orven. De hadde ingen 

motforestillinger mot å videreføre avtale om leie av grunn med et evt. sammenslått skytterlag. 

Gammel kontrakt kan videreføres med nytt organisasjonsnummer.  

 

Prosess:  

Det nedsettes en gruppe på 6 personer, 3 fra hvert lag, som skal arbeide videre med forslag til 

sammenslåing. Gruppas arbeidsoppgaver er blant annet: utarbeide et formål med sammenslåingen, 

vurdere navn til det nye laget, se på videre drift av et felles lag, legge plan for overføring av aktiva og 

passiva fra de gamle til det nye lagene. Lista er ikke uttømmende. Styrene skal arbeide aktivt med 

involvering av lagenes medlemmer i forkant av en eventuell sammenslåing.  

Fra Røros stiller:  

- Formann; Kristoffer Kojedal, Ingvar Estenstad og Åshild Flatla (vara Odd Arild Haugvoll)  

Fra Glåmos stiller:  

- Formann; Andreas Øiseth, Åge Sandnes og Stein Sandnes (Trond Erlien vara).  

I tillegg bør det tas kontakt med samlaget om en fast representant som bistår i prosessen.  



Første møte i arbeidsgruppa avholdes torsdag 10. februar klokken 1800. Rådhusgården. Gruppa 

sender også en henvendelse til Brekken/Aursunden skytterlag om informasjon om vår prosess og gi 

dem muligheten til å bli med dersom de ønsker det.  


